
UCHWAŁA NR VII/58/2025 

Rady Miejskiej w Raciążu 

z dnia 26 marca 2025 r. 

 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia dotyczącego przebudowy 

węzła drogi krajowej nr 60 na przecięciu z drogą powiatową nr 3021W Płońsk - 

Raciąż w miejscowości Raciąż 

 

Na podstawie art. 8 ust. 2, art. 10 ust. 1, art. 18 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. 

o samorządzie gminnym (tj. Dz. U. z 2024 r., poz. 1465 ze zm.), Rada Miejska w Raciążu 

uchwala co następuje: 

§ 1 

1. Wyraża się zgodę na zawarcie porozumienia ze Skarbem Państwa - Generalną 

Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad, Gminą Raciąż oraz Powiatem Płońskim  

w zakresie wspólnej realizacji zadania pn.: „Przebudowa węzła drogi krajowej  

nr 60 na przecięciu z drogą powiatową nr 3021W Płońsk - Raciąż w miejscowości 

Raciąż”. 

2. Szczegółowy zakres realizacji zadania o którym mowa w ust. 1 oraz zasady jego 

finansowania określi porozumienie zawarte pomiędzy stronami o których mowa 

w ust. 1. 

§ 2 

 

Upoważnia się Burmistrza Miasta Raciąża do zawarcia porozumienia o którym mowa 

w § 1. 

§ 3 

Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Miasta Raciąża. 

§ 4 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej 

 

 

            Joanna Cieślak 



  

Uzasadnienie  

do Uchwały Nr  VII/58/2025 

Rady Miejskiej w Raciążu  

z dnia 26 marca 2025 r. 

 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia dotyczącego przebudowy 

węzła drogi krajowej nr 60 na przecięciu z drogą powiatową nr 3021W Płońsk – 

Raciąż w miejscowości Raciąż. 

 

Przyjęcie uchwały dotyczącej wspólnej inicjatywy przebudowy węzła drogi krajowej 

nr 60 na przecięciu z drogą powiatową nr 3021W Płońsk – Raciąż, zmierzającej  

do powstania zjazdów z drogi krajowej na drogę powiatową, stanowi niezbędny krok 

w kierunku poprawy komunikacji oraz bezpieczeństwa w regionie. 

 

Realizacja przedsięwzięcia jest uzasadniona zarówno potrzebami społecznymi,  

jak i koniecznością usprawnienia istniejącej infrastruktury transportowej. Podjęte 

działania będą korzystne dla mieszkańców Raciąża, użytkowników dróg oraz rozwoju 

lokalnego, co czyni uchwałę w pełni uzasadnioną. 

 

Biorąc powyższe pod uwagę, zasadne jest przyjęcie stosownej uchwały. 
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